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Sak 1  

Åpning av årsmøtet  

Kommunepartiets leder, Ane Tosterud Holte, åpner møtet.  

  

Sak 2  

Godkjenning av innkalling, sakliste og forretningsorden  

Innkallingen var sendt på SMS til medlemmer med registrert mobilnummer i medlemssystemet, 
på e-post til de med registrert epostadresse og lagt ut på Facebook og hjemmesiden på 
internett. 

  

Styrets forslag til dagsorden  

Sak 1:Åpning    

Sak 2:Godkjenning av innkalling og saksliste   

Sak 3:Konstituering   

Sak 4: Politisk innledning og debatt  

         v/ Jonas Gahr Støre   

Sak 5:Årsmelding 2020  

Sak 6:Regnskap 2020 

Sak 7:Budsjett 2021 

Sak 8:Innkomne forslag   

Sak 9:Valg   

  

Styrets forslag til forretningsorden:  

1. Møtetiden er fra kl. 18.00 til kl. 21.00, eller til sakslista er ferdig behandlet.  
2. Taletiden er gjennomgående 5 minutter for alle.   
Ingen har rett til ordet mer enn to ganger til samme sak.   
Dirigenten har rett til å stille forslag om ytterligere begrensning av taletiden, og framsette 
forslag om strek ved de inntegnede talere.   
Til forretningsorden får ingen ordet mer enn én gang og taletiden er inntil 2 minutter.   
Det åpnes ikke for replikker. 
3. Det velges to møteledere til å lede årsmøtets forhandlinger og én sekretærer til å føre 
protokollen. I protokollen innføres saker som behandles, alle forslag, vedtak, avstemninger 
ved vedtak og hvem som har ordet til saken.  



4. Alle forslag framlegges skriftlig til dirigentene undertegnet av forslagstiller.  
Etter at det er vedtatt å sette strek kan nye forslag ikke framsettes.  
5. Dersom noen krever det skal valgene foregå ved skriftlig avstemning. Andre 
avstemninger foregår ved håndsopprekning.  
6. Protokollen godkjennes av styret.  

 
Sak 3  

Konstituering av årsmøtet  

Styrets forslag til møteledelse:  

Møteleder 1: Hans Kristian Enge 

Møteleder 2/TEAMS: Lene Espelund 

Møtesekretær:  Merethe Kjellberg 

  

Sak 4  

Politisk innledning og debatt  

Før møtet begynner behandlingen av innkomne forslag og ordinære årsmøtesaker, blir det 
politisk innledning ved leder i Arbeiderpartiet, Jonas Gahr Støre.  

  

 Utdeling av merker og diplom for langt medlemskap  

Det deles ut merker og diplomer til medlemmer som har hhv 20, 30, 40, 50 og 60 års 
medlemskap i Arbeiderpartiet.   

  

Sak 5  

Årsmelding 2019  

Styret har ikke stemmerett ved behandling av styrets årsmelding, jf. Lillehammer Arbeiderpartis 
vedtekter og retningslinjer for Arbeiderpartiets kommunepartier § 3 Årsmøter.  

 Styrets årsmelding og kommunestyregruppas årsmelding følger vedlagt, hhv vedlegg 1 og 2.  

  

  



Sak 6  

Regnskap 2020  

Styret har ikke stemmerett ved behandling av regnskapet, jf. Lillehammer Arbeiderpartis 
vedtekter og retningslinjer for Arbeiderpartiets kommunepartier § 3 Årsmøter.  

LILLEHAMMER ARBEIDERPARTI REGNSKAP 2020 

Resultatregnska

p 

2017 2018  2019 2020 

Driftsinntekter     

Kontingentinntekt

er 

26 774,71 32 437,44 31 528 20 384 

Offentlig tilskudd 115 457,38 118 385,20 119 757,20 75 380,3 

Partiskatt 3 500,00 1 400,00 1 200 500 

Andre inntekter 3 070,00 12 044,72 4 448 0 

Sum 

driftsinntekter 

148 802,09 164 267,36 156 933,2 96 264,3 

Driftskostnader     

Kontorutgifter 981,75 3 752,80 2 245 543,50 

Møter/reiser 48 980,84 41 459,74 45 174,10 23 021,10 

Gaver/blomster 1 745,00 4 717,75 6 325 3 501 

Annonser/ SMS 

utsendinger 

5 351,12 2 671,00 4 853,5 1 183 

Husleie 12 000,00 6 000,00 18 000 12 000 

Landsmøtefond / 

org. sekr. 

7 652,00 7 572,00 5 620 0 

Reisefordeling 1 918,00 2 058,00 2 215 0 

Roser valgkamp 15 714,10 16 825,06 24 950 0 

Materiell 

valgkamp 

14 677,53 2 805,45 83 827,21 0 

Sum 

driftskostnader 

109 020,34 87 861,80 193 209,81 40 248,6 

Driftsresultat 39 781,75 76 405,56 -36 276,61 56 015,7 

     

Finansposter     

Renteinntekter 1 344,65 1 137,34 1 968,57 1 027,16 

Rentekostnader     

Resultat 

finansposter 

1 344,65 1 137,34 1 968,57 1 027,16 

Resultat  41 126,40 77 542,90 -34 308,04 57 042,86 

 

 



Balanse 2017 2018 2019 2020 

Eiendeler     

DNB 

Foreningskonto 

91 797,15 168 286,87 132 106,26 188 158,46 

DNB 

Pengemarked 

251 248,93 252 302,11 254 174,68 255 165,34 

Sum eiendeler 343 046,08 420 588,98 386 280,94 443 323,80 

     

Gjeld     

Ubetalt husleie      

Egenkapital  343 046,08 420 588,98 386 280,94 443 323,80 

Sum gjeld og 

egenkapital 

343 046,08 420 588,98 386 280,94 443 323,80 

 

 

Sak 7  

Budsjett 2021  

Styrets vedtatte budsjett for 2021:  

Budsjett 2021 2020 2019 2018 

Driftsinntekter     

Kontingentinnte

kter 

20 000 30 000 30 000,00 27 000,00 

Offentlig 

tilskudd 

75 000 80 000 116 000,00 115 500,00 

Partiskatt 1 200 3 000 3 500,00 3 000,00 

Andre inntekter  3 000 3 500,00  

Sum 

driftsinntekter 

96 200 116 000 153 000,00 145 500,00 

     

Driftskostnader     

Kontorutgifter 1 500 1 500 1 500,00 1 500,00 

Møter/reiser 50 000 50 000 55 000,00 50 000,00 

Gaver/blomster 4 000 4 000 3 000,00 3 000,00 

Annonser/ SMS 

utsendinger 

4 000 3 000 9 000,00 8 000,00 

Husleie 12 000  12 000 12 000,00 12 000,00 

Landsmøtefond 

/ org. sekr. 

6 000 8 500 8 500,00 8 000,00 

Reisefordeling 2 500 3 500 3 250,00 3 000,00 



Roser valgkamp  10 000 17 500,00 10 000,00 

Materiell 

valgkamp 

 50 000 8 000 76 500,00 8 000,00 

AUF bevilgning    5 000,00 

Sum 

driftskostnader 

130 000 100 500 194 750,00  108 500 

     

Driftsresultat -33 800 15 500 -41 750,00 37 000,00 

Finansposter     

Renteinntekter 500 500 500 500,00 

Rentekostnader     

  

Sak 8  

Innkomne forslag   

Forslag 1 

Vedtektsendring 1: 

§6 Nominasjon til kommunestyrevalg 

Punkt.2 Medlemsmøtet velger en nominasjonskomité på minst fem medlemmer med varamedlemmer, 

etter forslag fra partistyret. 

Endre til:  

Medlemsmøtet velger en nominasjonskomité på fem medlemmer med varamedlemmer, etter forslag 

fra partistyret. 

 

Vedtektsendring 2: 

Pnkt. 10. Et medlem av en valgkomité er å anse som inhabil når han/hun er foreslått valgt og ikke selv 
har erklært seg uaktuell som kandidat. 

Endre til:  

Pnkt. 10. Et medlem av en nominasjonskomitè er å anse som inhabil når han/hun er foreslått valgt og 
ikke selv har erklært seg uaktuell som kandidat. 

 

Forslag 2: 

Tittel: Psykisk helsetilbud til barn og unge må styrkes 

Forslag: 

Kringsjåtunet må bestå og vi må styrke psykisk helsevern for barn og unge 



Begrunnelse: 

Sykehus Innlandet har besluttet å legge ned Kringsjåtunet for å samle fagmiljø på Sanner, og det hevdes 

at det er bedre å arbeide gjennom ambulante team. Det vi har sett gjennom år er at når fagfeltet endrer 

seg innebærer det en nedbygging av et tilbud, samtidig som det ikke strykes et annet sted. Det virker 

som det er liten koordinering mellom helseforetakene og kommunale helsetjeneste når det foretas kutt 

i sykehusene. Det er kritisk i forhold til vår egen kompetanse, kapasitet og økonomi for å gi denne 

gruppe forsvarlige tjenester. Samtidig ser vi økende psykiske problemer blant barn og unge, og 

Lillehammer Arbeiderparti mener vi må styrke arbeidet mot rus og psykiske problemer – ikke bygge det 

ned. Det er viktig med et mangfold av tjenester, ingen barn og unge er like, og derfor må Kringsjåtunet 

utvikles og styrkes samtidig som ambulante tjenester opprettes. 

Styrets innstilling: 

Forslaget vedtas. 

 

Forslag 3: 

Tittel: Eksamen våren 2021 må avlyses 

Forslag: Lillehammer Arbeiderparti krever at eksamen våren 2021 må avlyses for ungdomsskole og 

videregående skole 

Begrunnelse: 

Covid-19 har gjort det utfordrende for barn og unge å få god nok opplæring. Kombinasjonen 

hjemmeskole og ordinær skole har gjort at mange sliter med motivasjon og læring. Mange barn og unge 

faller også i større grad utenfor skolen. Lærene jobber vanvittige timer og må stadig endre 

arbeidsmetodikk. Nå trenger skolene ro slik at lærerne kan fokusere på læring og på de sårbare. Det 

betyr at eksamenen bør avlyses slik at lærerne får mer tid til å gå gjennom pensum og ta vare på sårbare 

elevene. 

Styrets innstilling: 

Uttalelsen vedtas. 

 

 

Forslag 4: 

De siste årene er det til stadighet beboere som etter innsendt spørsmål av saker til Lillehammer 

Kommune venter på et svar. Beklageligvis er dette ikke en engangssak, men manglende tilbakemelding 

er en stadig tilbakevendende sak som bør rettes på av de folkevalgte. Det skal ikke være slik at 

resurspersoner med advokater og konsulenter i ryggen får svar, men personer i vår velgergruppe venter 

forgjeves på et positiv eller negativ svar. Jeg fikk dette spørsmål mange ganger av noen i velgermassen 

vår. 

 Fra: Carl H. Gienke 



Styrets innstilling: 

Dette er viktig å få fram. Kommunen skal likebehandle alle innbyggere og det er et brudd på 

forvaltningsloven. Styret foreslår at det oversendes kommunestyregruppa for videre oppfølging. 

 

Forslag 5: 

Tittel: 
Gjør det lettere for ungdomskolelevene å velge riktig! 

Forslag:  
Vi vil gi rådgivere på ungdomskolen mer kunnskap om utdanningsretningene på videregående, særlig 
yrkesfag, ungdomskolelever mer kunnskap om hvilke muligheter de har å velge mellom på videregående 
og hva det vil innebærer og innføre flere skolebesøksdager på videregående skoler, hvor elevene kan se 
hva de ulike utdanningsprogrammene innebærer. 

Begrunnelse: 

Ungdomskolelever opplever å få for lite kunnskap om hvilke utdanningsretninger de kan ta på 
videregående og hva de valgene vil innebære. Dette gjør at flere opplever å ha valgt feil når man starter 
på videregående. Lillehammer AP mener at noe av årsaken kan være at rådgivere har for lite kunnskap 
om de ulike retningene, særlig de yrkesfaglige. 

Rådgiverne på ungdomskolene har en viktig jobb i å lede ungdomsskoleelevene på riktig vei. Rådene 
rådgiverne gir kan ha mye å si for om elevene velger det som oppleves riktig for dem, eller om de velger 
noe annet enn det de selv opplever som riktig. En gjenganger er at elever som ønsker å gå yrkesfaglig 
retning, blir anbefalt å gå studiespesialiserende. 

Lillehammer AUF mener at det er viktig at rådgiverne har kunnskap som gjør at de leder elevene i riktig 
retning. Rådgiverne bør derfor få økt kunnskap om utdanningsretningene på videregående skole, særlig 
yrkesfagene. Rådgivere bør få mer kunnskap om hvordan de kan forstå elevene og hvordan de kan legge 
til rette for at elevene kan velge em retning som gjør at de kan utnytte sine styrker og oppleve 
livsmestring i fremtiden. 

Ungdomsskolene bør legge til rette for at elevene skal få mer kunnskap om hvilke muligheter de har å 
velge mellom på videregående og hva dette vil innebære. Et tiltak kan være å flere dager med 
skolebesøk på videregående skoler. På denne måten kan vi bidra til at flere unge velger rett, og kommer 
ut i jobber som de mestrer og gir de en følelse av livsmestring. 

 Styrets innstilling: 

Forslaget vedtas.  

 

  



Forslag 6 

Tittel:  
Handlings plan mot diskriminering  

 
Forslag: 
Ved revisjon av handlingsplan mot mobbing i 2023 er det viktig at: 

• Den nye handlingsplanen skal jobbe imot all diskriminering 

• Den nye handlingsplanen skal jobbe for likestilling 

• Den nye handlingsplanen skal jobbe for å gi alle barn og unge beskyttelse mot diskriminering. 

• Lillehammer kommune skal være en kommune for alle. 

Begrunnelse: 
I dag opplever flere personer å bli diskriminert basert på deres kjønn, etnisitet, seksualitet og 
funksjonsevne. Diskrimineringen foregår på skolen, i barneidrett og voksenidretten, i arbeidslivet og 
andre samlingsplasser i kommunen. Lillehammer kommune lagde en handlingsplan for kjønn og 
seksualitetsmangfold for barn og unge i 2019. Den viser frem viktige mål som Lillehammer Kommune 
har satt seg for LHBT+ barn og unge. Handlingsplanen viser til mange gode poeng og gir god kunnskap og 
tilrettelegging om emnet. Men det er fremdeles en vei å gå. Handlingsplanen burde rettes mot alle 
personer i Lillehammer kommune som kan møte diskriminering i hverdagen. Denne handlingsplanen er 
rettet mot barn og unge, men det er flere enn kun de unge som møter diskriminering. Handlingsplanen 
skal bli revidert i 2023, da må vi jobbe for en forsterket plan som jobber mot diskriminering av personer 
basert på deres kjønn, alder, etnisitet, seksualitet og funksjonsevne. Lillehammer kommune skal være 
en kommune for alle mennesker. 

Styrets innstilling: 

Forslaget vedtas. 

 

Forslag 7 

Tittel: 

Opprette LHBT+ handlingsplaner 

Forslag: 

Vi vil: 

• Opprette LHBT+ handlingsplaner i alle kommuner i Norge 

• Gjøre det ulovlig å diskriminere mot LHBT personer, under alle omstendigheter. 

 
Begrunnelse: 
LHBT+ personer blir fremdeles diskriminert i Norge. Regjeringen lagde i 2017 en nasjonal LHBT+ 
handlingsplan. Men diskriminering kan ikke bare bli håndtert med nasjonale tiltak. Det må også komme 
inn lokale tiltak mot diskriminering. Det er kun en håndfull kommuner som har LHBT+ handlingsplaner, 
nå er det på tide at resten av kommunene kommer med tiltak. Ingen skal oppleve diskriminering basert 
på deres seksuelle orientering, kjønnsidentitet og kjønnsuttrykk. LHBT personer har dobbelt så stor 



sannsynlighet for å møte diskriminering sammenlignet med resten av befolkningen. Det er tre ganger så 
sannsynlig at LHBT personer mottar trusler sammenlignet med resten av befolkningen. Homofile gutter 
opplever mer mobbing enn heterofile. LHBT personer er mer sannsynlige til å ta selvmord og 
selvmordsforsøk, fordi de føler at de ikke får hjelpen de trenger. Det hjelper ikke at det er lovlig å drive 
diskriminering mot LHBT personer med saklig begrunnelse. Det skal ikke være lovlig å drive 
diskriminering mot noen. Alle kommuner burde ha tiltak mot diskriminering av LHBT+ personer. 

Styrets innstilling: 

Forslaget vedtas. 

 

Forslag 8 

Tittel:  

Handlingsplan mot mobbing 

Forslag: 

Det må lages en handlingsplan mot mobbing. Det skal opprettes et kommunalt mobbe team i alle 
landets kommuner og det skal komme nasjonale og kommunale planer mot mobbing. 

Det skal være en nulltoleranse for mobbing og det det skal opprettes en nullvisjon for mobbing på alle 
norske skoler. Arbeidet mot mobbing skal systematiseres helt fra barnehagen. 

Begrunnelse: 

Det foregår fremdeles mobbing ved norske skoler. Mobbing er veldig destruktivt for mobbeofferets 
psykiske helse. Flere personer har blitt skadet for livet av konsekvensene av mobbing. I 2016 ble 63 000 
barn og unge mobbet på norske skoler, det er litt over 10 prosent av alle barn og unge. Det er alt for 
mage. I elevundersøkelsen i 2019 så var det femte klassingene som var de yngste deltagerne, men også 
de som opplevde mest mobbing. I elevundersøkelsen for 2017 oppga 40% av mobbeofrene at de voksne 
på skolen ikke visste om mobbingen. 16% av mobbeofrene sa at skolen viste om mobbingen, men unnlot 
å gjøre noe. Dette er for dårlig. Ingen skal oppleve mobbing på norske skoler. All mobbing må 
forhindres. Det bør derfor vedtas nasjonale og kommunale planer for å forhindre mobbing. Det skal 
lages nasjonale og lokale handlingsplaner for å begrense mobbing. Det bør bli satt sammen kommunale 
mobbe team i alle landets kommuner. De kommunale teamene skal bestå av helsesykepleiere, 
sosiallærere og andre viktige kontaktpersoner. Det skal være en nulltoleranse for mobbing i skolen. Det 
skal bli opprett en nullvisjon, med tiltak mot mobbing ved alle norske skoler. 

Styrets innstilling: 

Forslaget vedtas. 

 

Forslag 9 
 

Tittel: Bevar biomangfoldet  

Forslag: 



Vi vil: 

• Sikre levedyktige, ansvarlige bestander av våre rovdyr 

• Vi vil følge opp rovviltforliket i fra Stortinget. 

• Hindre svekking av naturmangfoldet 

 

Begrunnelse: 

Fra 1850 og utover på 1900-tallet ble bestandene av de fire store rovdyrartene skutt kraftig ned, og 
både ulv, jerv, gaupe og bjørn ble nesten utryddet. I dag vet vi bedre. Ulven har en viktig funksjon for å 
regulere bestandene av hjortevilt, og er en naturlig del av økosystemet. Som en sentral art på toppen av 
næringspyramiden har ulven mange viktige, økologiske funksjoner, for eksempel gjennom hvordan den 
bidrar til å styrke elgstammen gjennom å drepe de svakeste dyra. Dette er en viktig, uerstattelig, del av 
økosystemet vi må verne om.  

Ansvaret for å bevare ulven er nedfelt i lovverket, der det eksplisitt står at alle naturlig tilhørende arter 
skal sikres langsiktig overlevelse. I tillegg er vi forpliktet til å bevare ulv både gjennom Bern-
konvensjonen og gjennom konvensjonen for biologisk mangfold. 

Tap av biologisk mangfold er den største trusselen for miljøet i dag. Skal man følge opp dette og sørge 
for at rovdyrene våre forvaltes på en ansvarlig, bærekraftig måte for å bevare det biologiske mangfoldet 
trenger vi mer ulv i Norge enn det vi har i dag - ikke mindre.  

Styrets innstilling: 

Forslaget vedtas.  

  

Forslag 10 

Tittel:  
Et trygt og anstendig arbeidsliv  
 
Forslag:  
Lillehammer Arbeiderparti mener staten må innføre regler om innkjøp av varer og tjenester som 
fremmer et seriøst arbeidsliv. I tillegg må man stoppe adgangen til å organisere seg bort fra 
arbeidsgiveransvaret slik vi har sett eksempler på blant annet innen private helse- og omsorgsselskaper. 
Lignende problemstillinger ser vi også i deler av den såkalte delingsøkonomien.  
 
Krav om faste ansettelser i fulle stillinger og full lønn mellom oppdrag vil gjøre det mer attraktivt å 
ansette folk i de selskapene de faktisk jobber i og mindre attraktivt å benytte innleie. Det må legges til 
rette for at faste hele stillinger blir normen også i kvinnedominerte yrker innen blant annet helse, 
velferd, varehandel og privat tjenesteytende sektor.  
 
Begrunnelse:  
Et arbeid å gå til og ei lønn å leve av er blant de grunnleggende menneskerettigheter. Arbeidsdeltakelse 
er også viktig for innbyggernes frihet og deltakelse i fellesskapet. Et samfunn med små forskjeller 
mellom folk gir trygghet for alle. Høy yrkesdeltakelse er en viktig forutsetning for en velferdsstat som 
favner alle innbyggere. Det norske arbeidslivet er i stor grad preget av samspill mellom arbeidstaker, 



arbeidsgiver og politiske myndigheter. Trepartssamarbeidet, eller Den Norske Modellen. Den norske 
modellen har blitt til gjennom arbeidskamp og gjennom bevisste politiske valg gjennom mange år. Faste 
ansettelser er grunnmuren i det norske arbeidslivet. Den sterkeste forkjemperen for et godt arbeidsliv 
har vært, og er fagbevegelsen. Det gode arbeidslivet er i dag under press. Vi ser en økende grad av 
individualisering og et sterkt press på opparbeidede rettigheter. Vi merker press på lover og regelverk 
som er til for å beskytte arbeidstakere. Sosial dumping, innleie av arbeidskraft og uoversiktlige 
selskapsstrukturer utfordrer det gode arbeidslivet. Ufrivillig deltid innen flere bransjer både i offentlig og 
privat sektor er en stor utfordring for de arbeidstakere som er berørt. For samfunnet er det dårlig 
utnyttelse av tilgjengelig arbeidskraft. Når landet i tillegg styres av den mest konservative regjering 
noensinne så betyr det at mektige krefter ønsker å flytte maktbalansen i det norske arbeidslivet. 
 

Styrets innstilling: 

Forslagets intensjon er ivaretatt gjennom tidligere vedtak, men er like relevant og styret foreslår derfor 

at den vedtas. 

 

Forslag 11 
 
Tittel: Utbygging av dobbeltspor til Lillehammer  

Forslag:  
Lillehammer Arbeiderparti krever at dobbeltspor til Lillehammer må være ferdigbygd senest innen 2034.  
 
Begrunnelse:  
Intercity-utbyggingen er stadig under press med manglende planleggingsmidler og nye målsetninger for 
ferdigstillelse. Utgangspunktet var at alle strekningene til Lillehammer, Skien og Halden skulle være 
ferdige innen 2030. Dagens regjering og storting følger ikke opp og det er allerede utsatt ferdigstillelsen 
til Lillehammer til 2034.  
 
Dovrebanen er særdeles viktig for Norge. Dobbeltspor til Lillehammer vil bidra til at person- og 
godstrafikken kan effektiviseres og at vi når de internasjonale klimaforpliktelsene våre. Dobbeltspor vil 
også bidra til utviklingen av næringslivet i Innlandet som i dag opplever ulemper på grunn av lange 
avstander.  
 
Intercity-utbyggingen må gjennomføres med fullverdig dobbeltspor mellom byene, ikke nødvendigvis 
gjennom byene. Enklere løsninger med lengre krysningsspor på deler av strekningene aksepteres ikke.  
 

Styrets innstilling: 

Forslagets intensjon er ivaretatt gjennom tidligere vedtak, men er like relevant og styret foreslår derfor 

at den vedtas. 

 

 



Forslag 12 
 
Tittel: Avskaff foretaksmodellen i spesialisthelsetjenesten  

Forslag:  

Lillehammer Arbeiderparti krever at foretaksmodellen i spesialhelsetjenesten avskaffes og erstattes med 
folkevalgt styring og demokratisk forankring. I 2002 ble vedtatt at sykehusene skulle styres etter en 
foretaksmodell. Begrunnelsen var i stor grad at hverken politikere eller fagfolk innen helse var egnet til å 
styre sykehusene. Modellen man valgte innebar at det ble opprettet regionale helseforetak som skulle 
styres etter bedriftsøkonomiske prinsipper. Stortinget skulle sette mål og rammer for virksomheten og 
vedta årlige bevilgninger til drift. Siden opprettelsen av helseforetakene har vi sett en økende tendens til 
byråkratisering og en redusert politisk styring av helseforetakene. Markedstenkning går foran hensynet 
til pasienter. Administrasjon og antall direktører har økt kraftig. Lokale og regionale politikere er satt på 
sidelinja. Sykehusene har slik fjernet seg mer og mer fra den befolkningen de skal tjene. Helsetjenesten 
opererer i dag i et konstruert marked som preges av internprising, stykkprisfinansiering, innfløkte 
belønningssystemer, privatisering og konkurranseutsetting. Investeringer må tas gjennom overskudd på 
drift. Balanse i regnskaper prioriteres over kvalitet i tjenesten som ytes. Lillehammer Arbeiderparti 
mener at dette ikke har ført til en god offentlig helsetjeneste med lik tilgjengelighet og god kvalitet. Det 
må erkjennes at markedsøkonomiske prinsipper ikke er egnet styringsform i helsesektoren. 

Styrets innstilling: 

Forslagets intensjon er ivaretatt gjennom tidligere vedtak, men er like relevant og styret foreslår derfor 

at den vedtas. 

 

Forslag 13 

 

Tittel: Helhetlig skoledag 

Forslag:  

Arbeiderpartiet må jobbe for en helhetlig skoledag 

Begrunnelse:  

I dag er barns skoledag delt opp i skole og SFO/AKS. Det er ikke den beste modellen for læring og trivsel 

for barn. Vi må arbeide for en helthetlig skoledag basert på barns beste, ikke etter timeplanen til skole 

og SFO/AKS. En slik deling av dagen bidrar til at arbeidet for læring, mot mobbing, for sosial inkludering 

osv. ikke blir helthetlig arbeidet med.  

Styrets innstilling: 

Forslagets intensjon er ivaretatt gjennom tidligere vedtak, men er like relevant og styret foreslår derfor 

at den vedtas. 

 

 

 



Forslag 14 

Tittel: Krisepakke til skolene 

Forslag:  

Det må komme en krisepakke til skolene 

Begrunnelse: 

På én dags varsel måtte skolene gå fra gult til rødt nivå, det viser seg at halvparten av lærerne ønsker 

å bytte jobb, og det varsles om at sårbare barn ikke får hjelpen de trenger. Fellesskolen er en av de 

viktigste arenaene for inkludering, men nå pushes skolene til grensene. Skolen må tilføres flere ressurser 

for å ivareta smittevern og for å klare å håndtere og oppdage sårbare barn og unge, og ivareta lærerne.  

Styrets innstilling: 

Forslagets intensjon er ivaretatt gjennom tidligere vedtak, men er like relevant og styret foreslår derfor 

at den vedtas. 

 

Forslag 15 

 

Tittel: Støtte til arrangementsnæringene i koronakrisen 

Forslag: 

Lillehammer Arbeiderparti ønsker ekstra fokus gode støtteordninger og kompensasjonsordninger for 

alle som driver arrangementsnæring, både innenfor idrett og kultur. 

Begrunnelse:  

Vi ser at Innlandet har mange kultur- og idrettsarrangører som sliter i koronakrisen. Noen får støtte 

andre ikke. Det er viktig at Arbeiderpartiet søker å sikre denne næringen gjennom å sikre gode 

kompensasjonsordninger for sektoren. Det er mange arbeidsplasser i Innlandet knyttet til Idrett og 

kulturarrangementer og ringvirkningene er store. Næringene har mange deltidsarbeidsplasser med 

relativt lavt lønnede medarbeidere. Det samme gjelder arbeidsplasser knyttet til ringvirkninger av 

næringen. Lavt lønnsnivå og en utstrakt bruk av deltid, gjør arbeidstakerne ekstra sårbare når 

virksomheten går konkurs eller må permittere.  

 Styrets innstilling: 

Forslaget vedtas. 

 

  



SAK 9  

Valg 

Valgkomiteens forslag til styret: 
(Legges ut når arbeidet er ferdig) 

Styrets forslag til: 

A) Revisorer (velges for 1 år):  

1. Kari Fjeseth Aasen    

2. Steinar Haugen   

Vara:   

1. Monica Lunde    

2. Arild Haugstad  

Styrets forslag til: 

B) Utsendinger til representantskapet for Innlandet Ap:   

1. Ane Tosterud Holte  

2. Hans Kristian Enge   

Varautsendinger:  

1.  Ingunn Trosholmen  

2. Mads Furu   

3. Fazila Aminzai   

4. Knut Arne Vassdokken   

5. Turid Wulf Knudsen   

6. Jørund Hassel   

7. Irene Thorsplass   

8. Geir Bjørke   

9. Lene Espelund   

10. Stein B Olsen   

11. Gro Vasbotten  

12. Stein Helge Riise 

13. Sigrid Skjølås   

Styrets forslag til: 

C) Valgkomite:  

Leder: Mads Furu 

Medlem: Marit Roland 

Medlem: Arild Haugstad 

Medlem: Gro Vassbotten 

AUF: Oppnevner selv 


